
Informasjonsmøte om utbedring av FV810 Bustneslia

13. februar 2023 kl. 18 -1930
Ô



Kjøreplan

Å Velkommen og innledning v/IHR  Paul Asphaug leder og Ordfører i Hemnes og Kjell-Idar Juvik ςsekretariatsleder IHR

Å Presentasjon av alternativer og veien videre v/ Nordland Fylkeskommune. 30 min.

Å Innlegg ved: (3 min pr. innlegg)

Å Ordfører i Rana Geir Waage 

Å Ordfører i Nesna Hanne Davidsen   

Å Ordfører i Lurøy Håkon Lund (på Teams)

Å Rana Utvikling v/ Ole Kolstad

Å Ranaregionen Næringsforening v/ Ingvild Skogvold

Å NHO Nordland v/Espen Haaland

Å Meyership v/ Robert JakobsenLeif Sagen

Å Vigner Olaisen v/ Siw Moxnes

Å Fylkesråd for transport og infrastruktur Monika Sande   (på Teams)

Å Innlegg/spørsmål fra salen.



Vedtak Indre Helgeland Regionråd  
2. des 2022

Ô IHR tar presentasjon til orientering, og ønsker å holde et åpent møte 
med næringsaktørene og andre interesserte før man tar stilling til hvilke 
alternativer det skal jobbes videre med.

ÔDet må også spilles inn til regjering/Storting viktigheten med statlig 
medfinansiering til slike investeringer på viktige næringsveger på 
Fylkesvegene.

Ô IHR forutsetter at NFK viderefører forsterket vintervedlikehold frem til ny 
vegløsning er på plass.



Fv. 810 BUSTNESLIA

üFv. 810 over Bustneslia i Rana kommune er en viktig ferdselsåre for 

trafikken mellom øst og vest på helgeland. 

üPå Nord -Helgeland er fv. 810 den eneste forbindelse mellom kyst og 

innland. 

ü Bustneslia er ansett som en av de største flaskehalsene for 

næringstrafikk langs fylkesvegnettet i nordland.  

üHovedårsaken til dette er stigningsforhold, vegbredde og kurvatur. 

På det bratteste partiet er det en stigning på ca. 9 %. dette gjelder 

for en strekning på ca. 1700 m.



Ny flyplass 2025                       Dypvannskai                        Freyr
Campus Nesna 2022

Nye store innvesteringer i regionen gir økt trafikk  

Nytt slakteri Lovund Artic Seafarmoppdrett på land          Havvind   



Fv. 810 Bustneslia    «Kyst til marked»



2015: 

I 2023 er det 8 år siden 

Fylkestinget var enig om å 

prioritere utbedring av 

Bustneslia


